
Skejby Vorrevang Dagtilbud 

 

Skejby Vorrevang Dagtilbud, Illerupvej 50, 8200 Aarhus N 

Konstituerende møde for dagtilbudsbestyrelsen  

Dato: torsdag d. 12.10.17  

 

Mødeleder: Susanna L. Mikkelsen/Troels Bach 

Referent: Julie Tabita Andreasen  

Tilstede: Troels Bach, Phillipe Lamy, Maryam Yusufi, Johanne Munch Nielsen, Kirsten Madsen, Unna Fugl, 

Mia Gramstrup Andersen, Susanna L. Mikkelsen, Julie Tabita Andreasen. 

1. Kort præsentationsrunde 
2. Valg af fast referent, Julie Tabita Andreasen. 
3. Formandens beretning. Løft blikket til hele dagtilbudsområdet fremfor lokalt i institutionerne. 

Susanna orienterer om lokal udviklingsplan og kommunens børne- og ungepolitik. Kort orientering 
om økonomi – vi har det godt. Der arbejdes på et fælles møde med bestyrelsen for 
Vorrevangsskolen engang i det nye år.  

4. Forslag til forretningsorden blev enstemmigt godkendt.  
5. Formand Troels Bach blev enstemmigt genvalgt. 
6. Næstformand Phillipe Lamy blev enstemmigt genvalgt.  
7. Dagtilbudsbestyrelsen vedtog følgende i forhold til suppleanter: 

Suppleanter indtræder kun i bestyrelsen, når et ordinært medlem udtræder og får dermed 
stemme- og taleret. 

8. Kommende møder i dagtilbudsbestyrelsen: 15/11-17, 16/1-18, 12/3-18, 3/5-18, 11/6-18, 21/8-18 
(konstituerende møde for dagtilbudsbestyrelsen 2018/19 – 10/10-18). 
Mødetidspunktet bliver fra 17:15 til 20:15.  

9.  Dagtilbudsbestyrelsen er indbudt til dialogmøde med rådmand Bünyamin Simsek på rådhuset d. 
8/11-2017. Dagtilbudsbestyrelsen ønsker ikke at deltage, da den på nuværende tidspunkt ikke har 
nogle konkrete sager at byde ind med. Deltagelse i dialogmøde udsættes derfor til foråret 2018.  

10.   Kommende punkter på dagsorden: 
Evaluering af læreplaner og udarbejdning af udtalelsen om kvalitetsrapporten 
Kort briefing om Skejby Vorrevang dagtilbuds økonomiske situation v. Susanne L. Mikkelsen. 

11. Eventuelt. 
Pt. Er en ombygning af børnehuset Bonanza i opstartsfasen. Det tiltænkes at udbygge eksisterende 
lokaler, så der bliver plads til 1-2 nye børnegrupper. Der har været afholdt møder med arkitekt, 
dagtilbudsleder og ingeniør og de første plantegninger er færdige. Der skal søges på ny om 
byggetilladelse i byrådet. Dagtilbuddets bestyrelsen bidrager med tilskud i det omfang det er 
nødvendigt.  

 
 

 
 


